
Generalforsamling i VI39 Badminton 

Mandag den 26.03.2018 kl. 19:00 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Bestyrelsens beretning 

4. Fremlæggelse af revideret regnskab 

5. Budget og fastlæggelse af kontingent 

6. Indkomne forslag 

7. Valg 

a. Henning Boe (ikke på valg) 

b. Kasserer – bestyrelsen indstiller Torben Simonsen 

c. Øvrige bestyrelsesmedlemmer (alle er på valg og modtager genvalg) 

i. Jesper Bruun 

ii. Bjarne Svendsen 

iii. Annette Knudsen 

iv. Birthe Hammer Boe 

v. Rikke Sørup 

d. Lars Sørup (modtager nyvalg) 

e. Suppleanter: der kan vælges to suppleanter 

8. Valg af revisor 

9. Eventuelt 

 

Referat 

Ad 1) Lars modtog valg som dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var rettidig indkaldt. 

Ad 2) Rikke blev valgt til referent 

Ad 3) Beretningen blev godkendt og lægges på hjemmesiden. 

Ad 4) Det reviderede regnskab blev godkendt og offentliggøres på hjemmesiden. 

Ad 5) Budgettet blev vedtaget og kontingentet fastholdes som foreslået. 

Ad 6) Bestyrelsen er kommet med et forslag om ”ældrebadminton”. Det består af et passivt medlemskab 

for spillere, der ønsker at benytte klubbens navn ved deltagelse i turneringer mm. Kontingentet dækker 

deltagergebyr og bolde ved disse turneringer. Forslaget blev vedtaget. 

Ad 7) Torben blev valgt som kasserer. De opstillede kandidater blev valgt til bestyrelsen. Der blev ikke valgt 

suppleanter i år. 

Ad 8) Bestyrelsen indstiller Michael Hornstrup, der har accepteret indstillingen. Michael blev enstemmigt 

valgt. 



Ad 9) Der blev udtrykt et ønske om, at veteranerne kan starte en halv time tidligere om tirsdagen. Dette 

indgår i de samlede ønsker til halfordelingen for den kommende sæson. Kommunen har indkaldt til møde 

herom. 

Formanden takkede den afgående kasserer og revisor samt Eva Vincent for mange års aktivt arbejde i 

foreningen. Afslutningsvist takkede formanden for god ro og orden. 

 


